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SPIKENSPIKEN

Yrke: Aukt. revisor på Luminor
Bor: På söder i Växjö
Egenskap: Stått ut med att vara 
revisor hos oss i snart 14 år.
Intresse: Förutom att trolla med 
siffror, snabba bilar och Lakers.
Talang: Går fortare runt Växjösjön 
än vissa springer.
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Thomas Olofsson
Månadens profil

Tips och idéer till nästa SPIKEN som kommer ut i FEBRUARI 2024 skickas till ansvarig 

utgivare:  Håkan Stjernqvist hakan.stjernqvist@dynacon.se

JAN 2024
NR. 130

Längtan efter vår i januari
Jag älskar jul och nyår men även vinter. Vår verk-
samhet gillar dock inte vinter. Efter så turbulent 
väder som det har varit under ett tag, med kyla, 
slask, snö, slask igen och blåst, så försöker jag 
redan hitta små vårtecken som tulpaner, snödrop-
par och snart semlor. Och kanske även lite bättre 
orderingång! 

Allt detta berättar för mig att vi är sakta men  
säkert på väg åt rätt håll … mot våren! 

Kalmar
Dynacon i Kalmar har arbetat mycket med att få 
ramavtal. Vi har över 20 YA i gång på 
heltid på våra ramavtal såsom OKG, 
Hultsfred, Sjöfartsverket, Borgholm, 
Mörbylånga och Nybro. 
Utöver ramavtalen byggs även en 
ny brandstation i Rosenfors samt en 
förskola i Järnforsen. Vi har två stora 
projekt som pågår ett tag framöver 
och vi har en bra grundsysselsätt-
ning just nu. Däremot behöver vi alla vara inställda 
på att behöva arbeta längre från hemmet än tidigare. 

/ Håkan

Lönsamhet är nyckelord och speciellt i Kalmar där 
lönsamheten inte har varit ok under en tid.

Växjö 
Vi jobbar på med de projekt vi har igång och jobbar 
extra hårt för att hitta projekt att lämna pris på. 

Vi har fått order på ett mini-mini p-hus åt brf  
Vattentornet och en byggnation åt PoE förvaltning. 
Hyresgästen är hemvården som ska ha nya lokaler 
på Dalbo. 

Vi har satsat hårt på ett par andra projekt också, 
som lokaler åt Rättspsyk på Sigfridområdet. Vi får 
se hur långt det räcker. Även här i Växjö får vi vara 
inställda på att vara mer flexibla och resa lite mer. 

Långsiktighet lönar sig
Vi måste tro på det vi gör, att 
jobba på och vara uthålliga och 
flitiga och det brukar till slut ge 
resultat. Vi har på de flesta håll ett 
bra varumärke och ett gott rykte 
vilket är nog så viktigt i dessa 
tuffa tider. Varför har vi det? 
Jo vi har byggt många fina projekt 

som vi har utfört på nöjsamt sätt och alla uppträder 
på ett korrekt, trevligt och proffsigt sätt både mot 
kunder och leverantörer. Och har vi gjort fel så rät-
tar vi till det. Vi bygger på detta sätt förtroende och 
långsiktighet.

Vi ska och kan känna oss stolta när vi ser vår logga 
längs vägarna och på husfasader.

”Vi måste tro på 
det vi gör och vara 

långsiktiga. 
Det brukar alltid 

ge resultat”  


